
PROTOKOLL vid sammanträde
i Djurgårdens IF:s överstyrelse 
på Stadion den 5/10/54.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, 
Norén, Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrad: E. Karlsson.

§ 1.
Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Inför Svenska Fotbollsförbundets 50-årsjubileum rap

porterade ordföranden om planerat köp av lämplig gåva. En storkopia 
av ”Bågspännaren” hade varit på förslag men kostnaden skulle komma 
att röra sig kring över 2.000 kr., vilket belopp även hos vissa 
ledamöter av sektionsstyrelsen i fotboll väckt betänkligheter. En 
kostnad för en gåva på i runt tal 4-500 kronor ansågs rimlig. Son
dering hos andra storklubbar om deras planer på gåva beslöts senare 
under kvällen att göras.

§ 3.
På begäran av boxningssektionen beslöts utfärda full

makt på hrr Ahlin och Hammargren att teckna sektionens postgiro med 
nr 45 35 19 och ävenledes dess bankbok.

§ 4.
Föredrogs av skattmästaren de från olika sektioner 

inkomna anslagsäskandena. Från följande sektioner förelåg inga så
dana: bandy /vars anslag preliminärt ordnats tidigare i samråd med 
fotbollssektionen/, ishockey, curling, orientering och skidor /som 
anhållit få inkomma senare med statförslag/.

En sammanfattning av de inkomna medelsbehoven vida- 
de ett krav på huvudkassan av kr. 17.535 /sedan en beräkning gjorts 
för skidsektionens behov till kr. 2.500/.

Huvudkassans beräknade inkomster enligt en samman
ställning av skattmästaren: kr. 29.581

Dess beräknade utgifter: kr. 10.450 
skulder " 12.500
för sektionsanslag ” 6.031

Beslöts följande anslagsfördelning: 
till boxning: kr. 2.600 med angivande av att beloppet är 

att anse som återbetalning av lån till huvudkassan;
till bowling: kr. 300:- med angivande av att beloppet är 

att betrakta som engångsanslag för materielinköp; 
till brottning: kr. 2.150:-, vartill kommer tidigare be

viljat anslag med kr. 1.100 för inköp av brottarmatta;
till bordtennis: kr. 2.900:- + hälften av begärt materiel- 

anslag kr. 450:- eller tillsammans kr. 3.350:-;
till handboll: kr. 2.235:- 
till damsektionen: kr. 300:-

§ 5.
Beslöts utfärda fullmakt på Gösta Keyser att för bandy

sektionens räkning Öppna check-konto med Svenska Handelsbanken.

§
Uppdrogs åt sekreteraren att antingen införskaffa rappor

ter om läget inom bandysektionen eller också kalla nämnda sektions 
styrelse till sammanträde med ÖS den 11/10/54 på Stadion.

§
Fördelades 8 biljetter till föreningens brottningstäv

lingar den 7-8/10 på Dunér, Nordlund, Norén och Eckerbrant.
§ 8.

Föredrogs skrivelse från Westermalms Idrottsförening med 
anhållan om ekonomiskt bidrag med motivering att säsongens fri
idrottsevenemang åsamkat föreningen ett kraftigt ekonomiskt bak-
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slag. Beslöts att med hänvisning till Djurgårdens många sektioners 
egna stora behov avslå framställningen.

§ 9.
Föredrogs protokoll från fotbollssektionen. Nordlund ifråga

satte sektionsstyrelsens behörighet att såsom framgick ur proto
kollen träffa avtal med Svenska Fotbollförbundet om utlånande av

tränaren Frank Soo. Ur protokollen framgick att sektionen att sek
tionen utsett sin sekreterare att representera vid förbundets 50-

årsjubileum. Överstyrelsen uttalade sig för att föreningens ord
förande skulle representera och överlämna den planerade gåvan.

§ 10.
Eckerbrant rapporterade från matchen i Hälsingborg den 3/10 

och tackade for att han beretts tillfälle medfölja som ÖS-ledamot.
§ 11.

Ordföranden avslutade sammanträdet, som därefter övergick till 
en konferens med fotbolls— och ishockeysektionerna.

Vid sammanträdet mellan överstyrelsen, fotbolls- och 
ishockeysektionsstyrelserna den 5/10/54 deltogo från ÖS samtliga 
utom Karlsson, från fotboll S. Bergh, G. Lundqvist, B. Sand
berg, W. Lyberg, A. Bernmar, från ishockey A. Grunander, L. Lind
gren, P.O. Jihde, H. Stelius.

Sedan ordf. Å. Dunér hälsat mötesdeltagarna överlämna
des ordet till Nordlund för en redogörelse kring vissa ryktesvis 
försporda missförhållanden. Efter diskussion kunde fastslås att 
någon egentlig anledning till kritik mot de av fotbollens lag
ledning företagna åtgärderna ej förelåg.

I övrigt utbyttes asikter om olika aktuella problem 
inom de bägge sektionerna.

Några beslut gjordes inte.


